
пРотокол л}16
засиання пост!йно[ ком!с!т м!сько[ ради з питань соц|ально_економ!чного !
культурного розвитку' планув ання та обл!ку, п|дприсмництва' бподнсету,

ф1нанс!в ! ц1н

дата проведення:
10.10.2016

9лени ком!с|[:
1. }зунов Б.й'
2. 1(урласов Ф.Ф.
3. [орностай €.Б.

Бзяли участь:

м. }Фжноукра!нськ

Бйсутн| члени ком!с|[:
1. (рив|цька [.Ф.
2. Борон1на Ф.€.
3. Бутакова }Ф.А.

3апропшен|: !згобенко [.|1', Болчко [.!., [оннарова ['Ф., йустяца [.Ф.,
1(ольчак о.м., Бацман й.Б.

||орядок денний:

1. [[ро внесення зм|н до бтолжету м|ста }Фжноукра|нська.
,{опов1дан: [ оннарова 1.Ф'

0бговорення питань порядку денного:

1. |1ро внесення зм1н до бтодэкету м1ста }Фх<ноукра|нська.
Аопов1дач: [оннарова 1'Ф.' яка пов|домила, шо в1дкрцто нове направлення _

забезпечення побутовото техн|ко;о !нвал1д|в 1 ,2,3 грул та учасник1в бойових д|й' Буде
розроблений спец1альний порядок, зг!дно якого булуть визначатися ком1с!й"', 

""*'д"'' 'доход|в 1 т.п.
!1устяца [.Ф. п|дтвердила, що буде створена ком1с|я для обсте>кення побутових

умов та потреб !нвал!д|в.
Бабич Б.Б. надав пропозиц11о врахувати вс|х |нва_гт!д|в, можливо розробити граф1к.
}у1устяца [.Ф. запропонувала для цього вид1ляти ко1пти щом1сячно.
Бабич Б.Б. звернувся до нача'!ьника ф1нансового управл|ння [оннаровот т.о.'

щоб враховувати ко)кного м1сяця дане направлення.
[оннаров| т.о. в!дпов1ла, що ф1нансування даного направлення буле

зд1йснтоватися через |1рограму <1урбота> щом1сячно.

Б1лбулося обговорення.

[олосування:
<3а>-3

<11роти>_0

к}трима-ггися>-0

Бир!пшили: п1дтримати проект р|шлення

[олова ком1с|?

€екретар ком|с|]

}зунов Б.й.

(урдасов Ф.Ф.


